
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 487
Ministeren bedes i forlængelse af det foregående spørgsmål oplyse, om det
er korrekt, at der efter ministerens opfattelse ikke findes en tidsfrist for skatte-
ydernes oplysningspligt, og om ministeren i givet fald er enig i, at dette er rets-
sikkerhedsmæssigt uacceptabelt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på vmadr@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand

1/1

Skatteudvalget 2011-12
SAU alm. del Spørgsmål 487
Offentligt


